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               ROMÂNIA 
           JUDEŢUL OLT        
    CONSILIUL LOCAL AL    
 MUNICIPIULUI CARACAL  
                 Nr. 32/24.02.2023 
 

 
PROCES-VERBAL 

 
Încheiat astăzi 24.02.2023 la Şedinţa ordinară a Consiliului local 

 
Şedinţa a fost deschisă de domnul Rădescu Viorel Emil, secretar general al Municipiului 

Caracal, care a făcut prezenţa, arătând că sunt prezenţi toți cei 19 consilieri locali aleşi.  
Având în vedere prevederile art. 133 alin. 1, art. 134 alin. 1 lit. a, art. 137 alin. 1 din O.U.G. nr. 

57/2019 secretarul general al municipiului arată că şedinţa se poate desfăşura în condiţii legale având 
în vedere numărul consilierilor prezenţi. Şedinţa a fost convocată de Primarul Municipiului Caracal 
prin adresa nr. 9658/20.02.2023 în baza Dispoziţiei nr. 205/20.02.2023. 

Domnul secretar general, supune spre aprobare procesul verbal al ședinței ordinare din data de 
31.01.2023, procesul verbal al ședinței extraordinare convocată de îndată din data de 06.02.2023, 
procesul verbal al ședinței extraordinare din data de 08.02.2023 și procesul verbal al ședinței 
extraordinare convocată de îndată din data 10.02.2023, acestea fiind aprobate în unanimitate. 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Pavel Cristian Constantin, dă cuvântul domnului 
primar pentru a prezenta ordinea de zi, care a fost completată. 

Domnul primar, dă citire ordinei de zi. 
Domnul consilier Stănescu Viorel Octavian nu își exercită dreptul de vot pentru proiectul nr. 

33/16.02.2023 și pentru proiectul nr. 42/23.02.2023 de pe ordinea de zi.  
Preşedintele de şedinţă supune la vot ordinea de zi, cu completările ulterioare, aceasta fiind 

aprobată cu 19 voturi pentru. 
Se trece la discutarea ordinei de zi. 

 
 1. Adoptarea procesului-verbal al ședinței ordinare din data de 31 ianuarie 2023, adoptarea 
procesului – verbal al ședinței extraordinare convocată de îndată din data de 06 februarie 2023, al 
procesului-verbal de la ședința extraordinară din data de 08 februarie 2023 și adoptarea procesului – 
verbal al ședinței extraordinare convocată de îndată din data de 10 februarie 2023. 
 

2.Proiect de hotărâre nr. 32/16.02.2023 referitor la predarea către Ministerul Dezvoltării, 
Lucrărilor Publice și Administrației prin Compania Naţională de Investiţii “C.N.I. S.A.”, a 
amplasamentului şi asigurarea condiţiilor în vederea executării obiectivului de investiţii Proiect tip - 
„Sală de sport cu tribună 180 locuri, str. Tîrgul Nou nr. 2E municipiul Caracal” este prezentat de 
domnul consilier Pătran Laurențiu-Marian care arată că proiectul a primit aviz favorabil în comisia de 
specialitate. 

Domnul primar: noi pe C.N.I. avem 3 obiective care în momentul acesta sunt în următoarele 
faze: pentru creșă s-au adus utilajele, probabil vor începe, apoi avem baza sportivă care este licitată 
așteptăm să ne transmit câștigătorul și bazinul de înot care este în licitație. Mai avem încă două 
obiective care trebuie să la punem pentru aprobare definitivă. Acestea sunt: sala de sport care se face 
tot în târg pentru care avem toată documentația pregătită și extinderea și realizarea acoperișului la 
teatrul de vară. Acesta și grădinița G.P.P. nr. 1 sunt la C.N.I. pe lista sinteză.  

 Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 19 voturi pentru. 
 
3.Proiect de hotărâre nr. 33/16.02.2023 referitor la trecerea unor imobile din domeniul public 

al municipiului Caracal și administrarea Consiliului Local în domeniul privat al municipiului Caracal 
și administrarea Consiliului Local este prezentat de domnul consilier Pătran Laurențiu-Marian care 
arată că proiectul a primit aviz favorabil în comisia de specialitate.  

Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 18 voturi pentru. 
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4.Proiect de hotărâre nr. 34/16.02.2023 referitor la aprobarea Planului de Mobilitate Urbană 

Durabilă (PMUD) al Zonei Urbane Funcționale Caracal în vederea înființării sistemului de transport 
public cu autobuze ecologice este prezentat de domnul consilier Pătran Laurențiu-Marian care arată că 
proiectul a primit aviz favorabil în comisia de specialitate. 

Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 19 voturi pentru. 
 
5.Proiect de hotărâre nr. 35/16.02.2023 referitor la anularea obligațiilor fiscale datorate de 

debitori persoane juridice radiate din Registrul Comerțului și scăderea societăților radiate din evidența 
fiscală este prezentat de domnul consilier Mitroi Dumitru - Liviu care arată că proiectul a primit aviz 
favorabil în comisia de specialitate. 
 Domnul secretar general: după ce a fost transmis proiectul cu o singură anexă, ulterior v-a fost 
transmisă încă o anexă. După art. 1., se va introduce art. 2. Care va avea următorul conținut: Se aprobă 
anularea din evidența analitică pe plătitor a creanțelor bugetare privind chirii și redevențe a debitorilor 
persoane juridice și fizice autorizate care au fost radiate din Registrul Comerțului, conform anexei  nr. 
2 la prezenta hotărâre. 

Domnul primar: vreau să spun că noi avem în derulare un proiect european PRO-ADMIN care 
corelează toate programele din primărie într-unul singur pentru că noi aveam vreo 16 programe care 
erau făcute de mai multe firme și niciunul nu se corelau. Atunci am zis că este un moment foarte bun 
ca să intrăm pe noul program unic cu cifre cât mai apropiate de realitate. Toate aceste societăți sunt 
radiate de ani de zile.   

Supus la vot, proiectul de hotărâre cu propunerea domnului secretar general, acesta a 
fost aprobat cu 19 voturi pentru. 

 
6.Proiect de hotărâre nr. 36/16.02.2023 referitor la calendarul principalelor manifestări 

cultural-artistice în anul 2023 este prezentat de domnul consilier Bățăgui Costel Răzvan care arată că 
proiectul a primit aviz favorabil în comisia de specialitate. 

Domnul consilier Alexe Costică: va avea loc Festivalul de teatru și dacă s-a discutat cu cei de la 
București? 

Domnul primar: se păstrează cutuma, exact aceleași condiții ca și anul trecut, ca și acum 10 ani, 
noi contribuim cu jumătate din sumă și Consiliul Județean Olt cu jumătate din sumă. Festivalul va fi în 
prima parte din luna mai, nu am mărit bugetul este același de acum 10 ani, poate la anul pentru că este 
din ce în ce mai greu.   

Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 19 voturi pentru. 
 
7.Proiect de hotărâre nr. 37/17.02.2023 referitor la aprobarea Regulamentului de organizare și 

funcționare, a organigramei și statului de funcții ale Primăriei Municipiului Caracal este prezentat 
de domnul consilier Cernat Șerban-Costin care arată că proiectul a primit aviz favorabil în comisia de 
specialitate. 

Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 19 voturi pentru. 
 

 8.Proiect de hotărâre nr. 38/17.02.2023 referitor la însușirea raportului de evaluare precum și 
aprobarea vânzării cu plata în rate a imobilului compus din teren în suprafață de 323 mp și construcție 
cu destinația de locuință, care aparține fondului locativ al municipiului Caracal, situat în Caracal, str. 
Carpați nr. 70, jud. Olt este prezentat de domnul consilier Cernat Șerban-Costin care arată că proiectul 
a primit aviz favorabil în comisia de specialitate. 
 Domnul consilier Alexe Costică: unde este locația respectivă?  
 Domnul primar: str. Carpați nr. 70.  
 Domnul consilier Alexe Costică: dacă sunt chiriași acolo și ei vor să cumpere? 
 Domnul primar: acești oameni care stau acolo, sunt de 30 de ani cu chirie, sunt oameni amărâți, 
noi le-am făcut propunerea, dar nu numai lor și celor care stau pe str. Craiovei și mai sunt și alte 
locații, toate sunt cazuri sociale care nu au posibilități, le-am propus dacă pot să le cumpere, legea 
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permite și în rate. Poate vom mai avea solicitări dar deocamdată ceilalți chiar nu își permit să cumpere 
la prețurile care au fost evaluate. 
 Domnul consilier Alexe Costică: toți locatarii care sunt în această situație să poată să le 
cumpere.  
 Domnul primar: asta am și făcut. 
 Domnul consilier Alexe Costică: pe str. Negru Vodă lângă fabrica de mobile, este un imobil, 
acolo sunt chiriași, dacă au bani să o cumpere. 
 Domnul primar: este scoasă la licitație, noi nu vrem să ținem niște clădiri sau terenuri care pot 
fi folosite de către oameni, pentru că odată devenit proprietar plătește impozit, are grijă să-și plătească 
curentul, este problema lor. La Negru Vodă nr. 15, sigur că da, oamenii pot să o cumpere, este deja în 
licitație, de altfel și Carpați nr. 2. Au drept de preemțiune locatarii de acolo, o pot cumpăra.   

Supus la vot, prin vot secret, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 19 voturi pentru. 
 
 9.Proiect de hotărâre nr. 39/17.02.2023 referitor la prelungirea pe o perioadă de 4 ani a 

duratei contractului de închiriere nr. 23/12.03.2019, încheiat cu I.I. VOINESCU V. ION este prezentat 
de domnul consilier Cernat Șerban-Costin care arată că proiectul a primit aviz favorabil în comisia de 
specialitate. 

Domnul consilier Calciu Titi-Horațiu: eu văd în cererea formulată de domnul Voinescu, că ne 
cere aprobarea contractului de închiriere nr. 24/01.03.2019? În ambele situații el cere să îi aprobăm 
contractul. 

Domnul secretar general: are deja contract, dar intenția este de prelungire, nu a știut cum să 
formuleze cererea.  

Supus la vot, prin vot secret, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 19 voturi pentru. 
 
10.Proiect de hotărâre nr. 40/17.02.2023 referitor la prelungirea pe o perioadă de 4 ani a 

duratei contractului de închiriere nr. 24/12.03.2019, încheiat cu I.I. VOINESCU V. ION este prezentat 
de domnul consilier Cernat Șerban-Costin care arată că proiectul a primit aviz favorabil în comisia de 
specialitate. 

Supus la vot, prin vot secret, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 19 voturi pentru. 
 
11.Proiect de hotărâre nr. 41/17.02.2023 referitor la completarea anexei la Hotărârea 

Consiliului local al municipiului Caracal nr. 149/31.10.2019, privind aprobarea inventarului 
domeniului privat al municipiului Caracal, județul Olt este prezentat de domnul consilier Pătran 
Laurențiu-Marian care arată că proiectul a primit aviz favorabil în comisia de specialitate. 

Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 19 voturi pentru. 
 
 

Se trece la discutarea proiectului de hotărâre de pe completarea ordinei de zi 
 

   1.Proiect de hotărâre nr. 42/23.02.2023 referitor la iniţierea elaborării documentaţiei de 
urbanism Plan Urbanistic Zonal şi Regulament Local de Urbanism aferent acestuia pentru realizarea 
investiției „Adăpost de câini comunitari în municipiul Caracal” este prezentat de domnul consilier 
Pătran Laurențiu-Marian care arată că proiectul a primit aviz favorabil în comisia de specialitate. 
 Domnul consilier Alexe Costică: am tot discutat despre acest proiect și e foarte bine că se 
realizează, cât ne va costa acest proiect și unde se va face? 
 Domnul primar: noi am încercat să economisim bani dar lucrurile nu au mers chiar așa cum ne-
am propus în sensul că avem un protocol cu cei de la Slatina, am fost extrem de corecți, ne-am 
respectat contractul, dar și ei au probleme, adăpostul este plin, nu mai pot lua câini, vin doar odată pe 
săptămână sau când își aduc aminte și iau câțiva câini. Nu putem merge așa, numărul câinilor ni se 
datorează și nouă. Anul trecut am făcut 5 sterilizări în Caracal, duminică avem iar o sterilizare de 200 
de câini. Din păcate nu avem voie să sterilizăm câinii care sunt comunitari, doar câinii cu stăpân, deși 
ni se spune că noi primăria suntem stăpâni pe câinii comunitari. Pentru că trebuie să găsim o soluție, 
este clar că în anul acesta având și posibilități materiale să concretizăm să facem această investiție, 
propunerea este acolo unde s-a făcut deja un prim pas, dincolo de peco la gospodăria de ape pe care 
noi am dat-o la C.A.O. acum mulți ani. Acolo este teren suficient, există și un teren și o clădire care 
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poate fi folosită pentru așa ceva și sper ca până în septembrie să putem să facem adăpostul. Acum ar 
mai fi câteva probleme de pus la punct care nu au fost precizate și ar trebui cumva să ne gândim cu 
toții la acest lucru. Serviciul acesta ar trebui dat fie A.D.P.P.-ului, fie unei alte societăți care dorește să 
participe și eu vă propun să scoatem la licitație adică până când facem P.U.Z.-ul și toate celelalte să 
putem scoate la licitație acest serviciu de capturare și tot ce ține de adăpostul de câini deci practic să 
fie servantul adăpostului de câini, putem să scoatem la licitație și ce firmă se va prezenta, pentru că 
este foarte complicat, eu aș propune să vină chiar organizații iubitoare de câini. O.N.G.-uri, care știu, 
se pricep și pot să ne dea sugestii să ne ajute și pe noi să facem un adăpost de câini cât mai bine, să nu 
avem probleme cu el, propun ca iubitorii de animale din oraș să se implice direct și eventual să se 
organizeze sub o anumită asociație și eventual să preia acest adăpost de câini, noi putem să facem un 
contract ca ei să ridice câinii și să aibă grijă de ei iar noi le plătim respectivele servicii.  
 Domnul consilier Alexe Costică: cu bani de la bugetul local? 
 Domnul primar: ai cui sunt câinii? Sunt ai noștri, sunt câini comunitari. Fie că îi ia A.D.P.P.-ul, 
un O.N.G., persoană fizică sau persoană juridică, noi oricum vom plăti aceste servicii. Și acum la 
Slatina sau unde mai sunt noi le plătim toate serviciile capturare, hrană, sterilizare.  
 Domnul consilier Alexe Costică: la cât se ridică suma? 
 Domnul primar: există un studiu de fezabilitate care s-a făcut în 2018 sau în 2019 pentru locația 
care este acolo unde vrem să facem P.U.Z.-ul. Acolo era un proiect făcut deja care acum nu mai este 
de actualitate undeva la 13, 15 miliarde lei, ceva de genul. Acum vreau să facem o reactualizare a lui 
pentru că practic acea clădire care este dată în administrare la C.A.O., jumătate din ea putem să o 
folosim ca și sală de operație, noi printr-o amenajare mai sumară făcută de noi cu A.D.P.P., putem să 
reducem costurile la jumătate adică maxim 7 sau 8 miliarde lei vechi. Repet, nu este deloc ieftin 
întreținerea acestui adăpost, acum când luăm această decizie trebuie să fim foarte conștienți pentru că 
aceste adăposturi nu sunt ușor de dus, în sensul că cine îl administrează trebuie să aibă toate condițiile 
pentru că așa zice legea, totul costă, plus personalul de specialitate. Trebuie un medic veterinar, 2 
tehnicieni veterinari, mașini, instrumente de prins câinii, ne asumăm. Nu putem sta cu atâția câini în 
oraș care s-au înmulțit și care dintr-un moment în altul să ne trezim că fac victime.  
 Domnul consilier Popescu Eugen-Cătălin: oamenii ar înțelege și cred că am putea toți să punem 
un leu sau doi în plus pentru aceste lucruri. 
 Domnul primar: eu sunt sigur de acest lucru, când am dat la Slatina vreo 800 de câini, 
dispăruseră toți, din păcate pentru noi acești câini nu sunt din Caracal, sunt veniți din alte părți, din 
comunele limitrofe, din alte adăposturi, este evident. Ați văzut când vin câte 5-6, umblă în haită pentru 
că ei nu cunosc zona, este clar că nu sunt de aici.  
 Domnul consilier Alexe Costică: aveți camere de supraveghere, îi aduc dar nu găsim pe niciunul 
care îi aduce? De s-au mai montat camerele atunci dacă nu se vede nimic? 
 Domnul primar: camerele sunt extraordinar de utile. Nu o să vină nimeni să lase câinii în fața 
camerelor, îi duc la 5 km distanță. Nu ai ce să le faci, asta este.   

Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 18 voturi pentru. 
 

12. Informări, întrebări şi interpelări.  
Domnul consilier Alexe Costică: referitor la poliția locală, este un proiect mai vechi al 

dumneavoastră, ce s-a mai întâmplat? 
 Domnul primar: este foarte complicat ca într-un oraș mic să ai o poliție comunitară foarte 
cinstită. Dacă înființăm poliția comunitară cheltuim niște bani mulți, trebuie să ai șef, adjunct, trebuie 
să dai normă de hrană. Nu este o soluție pentru un oraș mic pentru că noi ne cunoaștem între noi, 
pentru că nu știm dacă această poliție comunitară este corectă. În țară poliția comunitară nu este 
eficientă decât în orașe mai mari. Pentru a recupera o parte din bani trebuie să dai amenzi, plus că nu 
avem probitatea morală să alegem niște oameni corecți care să fie integri, care să urmărească totul și să 
facă ca la carte. Costurile sunt foarte mari. La Drăgășani am fost să ne informăm și ne-au convins și ei 
că sunt costurile foarte mari. Tocmai de aceea am încercat cu inspectorii urbani, este adevărat că au 
atribuții limitate, ei merg după hotărârile consiliului local. Nu facem poliție locală. 
  Domnul consilier Calciu Titi-Horațiu: am și eu o propunere, în fața Școlii Nicolae Titulescu, 
unde este acel dâmb din care am mai luat din el, problema este alta, datorită faptului că dâmbul este 
exact unde este trecerea de pietoni din fața școlii, mașinile se parchează exact în dreptul lui. Eu m-am 
întâlnit cu situația de a frâna brusc, copii trec printre mașini, acolo trebuie să punem niște semne de 
limitare pentru că cei de la blocuri parchează până în trecere și nu se văd copii.  
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 Domnul consilier Alexe Costică: această situație este și la Liceul Teoretic Ioniță Asan, dar nu 
ai ce să faci că acolo sunt indicatoare. 
 Domnul primar: este foarte bună ideea, putem pune, noi chiar acum suntem pe cale să 
achiziționăm stâlpișori și vom pune. 
 Domnul consilier Popescu Eugen-Cătălin: am două întrebări: canalizare pe str. Traian dacă este 
în proiect și am văzut pe str. Spiru Haret că trotuarele sunt de când eram eu copil, cu pietre de râu.  
 Domnul primar: str. Traian este dată deja la cei care execută canalul, lucrările vor începe 
undeva în martie, referitor la str. Spiru Haret, avem atâtea trotuare proaste în oraș încât nu mai știm de 
care să ne apucăm mai înainte. Am zis să prioritizăm lucrurile. În acest moment avem licitație pentru 
str. Măceșului, avem cele 24 de proiecte pe care le vom face, avem proiectul cu H.C.C.-ul care va fi și 
va rezolva și el o parte din trotuare dar va rezolva trotuarul de la Restaurantul Caracal până la margine 
și pe Antonius Caracalla și pe 1 Decembrie 1918. Toate străzile care vor fi prinse pe asfaltări vom 
rezolva și trotuarele. Avem str. Craiovei unde s-a făcut și pe o parte și pe alta aducțiunea de apă și 
trebuie să profităm de faptul că încă nu este totul făcut și să încercăm ca în anul acesta să facem aceste 
trotuare. Probabil că în partea a doua a anului ne străduim să facem, situația este cumplită în foarte 
multe zone. Încercăm să facem tot ce putem, nu am un răspuns concret.  

Domnul consilier Vîrdol Daniel: pe deciziile de impunere apar taxele de gunoi? 
Domnul primar: apar și la noi și se calculează tot conform declarației. 
Domnul Baciu Aurel: reprezint interesele Asociației Prietenia, un O.N.G. care se ocupă cu 

sportul de 30 de ani, vreau să propun reluarea unei competiții anuale, nu este suficient să facem doar 
cupa liceului sau a cartierului, este necesar în skandenberg să reluăm Cupa Romanațiului, o activitate 
care a făcut cinste orașului și nouă cetățenilor, ne-a făcut cunoscuți nu doar în țară ci și în străinătate. 
Cu permisiunea dumneavoastră cer reluarea acestei competiții.  
 Domnul primar: din păcate la capitolul sport nu stăm deloc bine, avem totul lăsat pe Clubul 
Sportiv Școlar și pe activitatea din școli. La nivel de primărie ar trebui să avem calendarul cultural și 
calendarul sportiv al orașului. Ar trebui să facem un Club Sportiv Municipal, cu niște secții, la care să 
adere și skandenbergul și fotbalul și handbalul și toate celelalte. Referitor la această cupă găsim o 
rezolvare, trebuie să luăm o decizie, să alocăm niște bani, dar trebuie să știm și câți bani. Faceți un 
buget cu o sumă minimă pentru desfășurarea acestei competiții și dacă consiliul îl aprobă în putem face 
anul sau din doi în doi ani, faceți o adresă în acest sens către consiliul local. 
 Domnul consilier Mitroi Dumitru-Liviu: am putea prinde această activitate în zilele 
municipiului?  
 Domnul primar: la manifestările culturale ai un centru cultural care răspunde și are buget și 
poate să organizeze, la nivel sportiv noi nu avem nimic. Cine se ocupă de calendar, cine îl execută? 
Vom găsi o soluție. 
 Domnul secretar general: președinte de ședință pentru următoarele două luni consecutive 
propun pe domnul consilier Pătran Laurențiu-Marian, conform Regulamentului de Organizare și 
Funcționare. 
 Supusă la vot, propunerea a fost votată în unanimitate.  
 Domnul consilier Alexe Costică: referitor la str. Călărași se va introduce apă și canal sau ...? 
 Domnul primar: str. Călărași împreună cu str. Primăverii, trotuarele de pe str. Gheorghe 
Magheru, cu sensul giratoriu de pe Str. Magheru, fac parte din proiectul P.N.D.L. Anghel Saligny de 5 
milioane de euro care în acest moment este în verificare, este aprobat. Săptămâna cealaltă vom primi 
probabil și contractul. Eu zic că până în 15 martie vom semna contractul. Apoi se va organiza o 
licitație care va dura două luni de zile și probabil în toamnă și str. Călărași este prinsă pe canal și după 
aceea pe asfalt.  
 Domnul consilier Alexe Costică: când se încep lucrările pe str. Petre Puican? 
 Domnul primar: în prezent sunt două echipe și se lucrează în zona Carpați-Fânărie, s-a introdus 
canal pe str. Poporului, str. Dezrobirii, str. Ion Neculce, Intrarea Ion Neculce, una dintre cele două 
echipe se va muta pe str. Petre Puican, pe această stradă lucrările ar trebui să înceapă până în 15 
martie. Este deja predat amplasamentul. Pe str. Viilor se lucrează, mai au puțin și o termină.  
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Nemaifiind alte puncte pe ordinea de zi, preşedintele de şedinţă, domnul consilier Pavel 
Cristian Constantin declară închise lucrările şedinţei ordinare. 
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